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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 3. 12. 2007 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. Petr Oslzlý , doc. Silva Macková, Mgr. Aleš 

Záboj, MgA. Ondřej Vodička, MgA. Lucie Abou , Ing. Ivana Oulehlová 
Omluveni: MgA. Jitka Kostelníková 
 

I. Chod fakulty: 

 Kolegium děkana projednalo přípravu a program Mezinárodního semináře doktorských 
studií divadelních škol, který se bude konat ve dnech 6. – 8. 12. 2007. Podrobný program 
bude dnes zveřejněn na fakultě. Seminář bude moderovat MgA. D. Drozd, Ph.D. a studenti 
doktorského studia DIFA JAMU. 

 Kolegium děkana projednalo finanční uzavření roku 2007, dočerpání grantů apod. Dalším 
tématem byl předpoklad pro rozpočet na rok 2008. 

 Dne 12. 12. 2007 od 18.00 hod. proběhne setkání vedení školy (rektorát, DIFA a HF). Místo 
setkání bude upřesněno na dalším KD. 

 Děkan DIFA představil měsíční rozpis aktivit realizovaných v Kabinetu múz, který bude 
od prosince každý měsíc zveřejňován na fakultě. 

 Kolegium děkana projednalo provoz budovy DIFA v průběhu vánočních svátků.  
Od pátku 21. 12. 2007 20.00 hod. do středy 2. 1. 2008 6.00 hod. bude budova fakulty zcela 
uzavřena. Od středy 2. 1. 2008 do 5. 1. 2008 bude provoz fakulty omezen od 7.30 do 18.00 
hod. Dne 6. 1. 2008 bude budova školy uzavřena. Běžný provoz v budově začne pondělím  
7. 1. 2008. 

 Rozšířené kolegium děkana proběhne v pondělí 17. 12. 2008 od 9.00 hod.v místnosti č. 
106. 

 Kolegium děkana projednalo novou Směrnici JAMU o veřejných zakázkách. Tajemník 
DIFA informoval o schůzce s Mgr. Prokešem a Ing. Vinklerem. DIFA novou směrnici 
připomínkovala v tom smyslu, že přinese finanční i personální komplikace. Kolegium děkana 
se k těmto výhradám připojuje a doporučuje hledat „méně striktní“ výklad zákona ve 
směrnici. Děkan pověřil tajemníka DIFA, proděkana pro zahraniční styky, vědu a výzkum a 
proděkana pro rozvoj fakulty a informační technologie, aby se jednáním dále zabývali. 
Kolegium dále navrhuje další schůzku se zástupci rektorátu JAMU, a sice dne  
11. 12. 2007 ve 12.00 hod. v budově DIFA, pracovně tajemníka. 

 Děkan DIFA informoval o výsledcích schůzky vedoucí ateliéru MH doc. J. Janěkové, 
zástupce NDB – ředitele divadla Reduta P. Štědroně se zástupci vedení DIFA a Studia Marta 
ve věci možnosti uvádět premiéru či další reprízy muzikálu „Godspell“ v divadle Reduta 
místo Studia Marta. DIFA již zaplatila autorská práva (nevratná záloha) a vynaložila i další 
finanční prostředky na realizaci inscenace na domovské scéně DIFA, titul je také součástí 
abonmá Studia Marta. DIFA ale nabízí, aby byl titul převeden do divadla Reduta v příští 
sezóně (poplatky za AP by neslo NDB). 
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 Děkan DIFA informoval o zasedání  Umělecké rady JAMU, kde doc. Petr Osolsobě 
úspěšně obhájil svou profesoru. 

 Tajemník DIFA informoval, že dnes ve 13.30 hod. zasedá Disciplinární komise DIFA 
JAMU. 
II.   Studijní záležitosti: 

 Ing. Oulehlová informovala, že ke dnešnímu dni eviduje DIFA JAMU 394 přihlášek ke 
studiu na DIFA. Předpokladem je, že ještě alespoň 100 bude poštou doručeno 
s akceptovatelným datem – tedy byly podány do 30. listopadu 2007. 

 Kolegium děkana bylo informováno o žádosti MgA V. Borůvkové o opětovné nastoupení 
ke studiu. Referentka SO z pověření děkana ověří potřebné materiály a na dalším KD seznámí 
členy se zjištěnými skutečnostmi a o žádosti bude rozhodnuto. 

 Kolegium děkana schválilo žádost MgA. M. Jiráskové o prodloužení termínu odevzdání 
disertační práce, a to do konce akademického roku 07/08 (totéž platí i pro MgA. M. Hlavicu, 
Mgr. J. Hrabalovou, MgA. J. Poutachidise). 

 Kolegium děkana schválilo žádost studentky M. Cvetlerové, 2. DM o přidělení 
individuálního studijního plánu Anglického jazyka, a to z důvodu studia tohoto jazyka na FF 
MU. 

 Kolegium děkana schválilo nové zadání magisterské diplomové práce studentky A. 
Bauerové, 5. ČR. 
III. Zahraniční záležitosti: 

 Děkan informoval o reprezentaci DIFA na workshopu věnovanému dílu Stanislava 
Wyspianského. DIFA reprezentovali dva studenti a pedagog MgA. I. Dostálek.  

 Děkan informoval o výzvě k účasti na Mezinárodním festivalu „Tvůj hlas“ v Moskvě 
v květnu 2008. Výzvu zaslala pí. V. Smoláková z Českého centra. Konkrétní podmínky účasti 
DIFA na tomto festivalu prověří MgA. J. Kostelníková. 

IV. Projekty a granty: 
 Děkan DIFA informoval o pracovní schůzce JAMU v souvislosti s přípravou projektů OP 

Vzdělávání pro konkurenceschopnost (OP VpK) a Výzkum a vývoj pro inovace (OP VaVpI). 
V rámci OP VpK bude celoškolsky podán projekt zaměřený na vzdělávání zaměstnanců 
JAMU (v oblasti cizích jazyků, IT, projektového managementu a odborného růst), dále pak 
bude JAMU pokračovat  v projektu odborných stáží studentů v uměleckých tělesech a jiných 
institucích -  kolegium v této souvislosti projednalo možnost zahrnout do projektu stáží i práci 
studenta s profesionálem a praxe studentů DV na ZŠ. Ateliér DV dodá upřesnění – kolik škol 
by se projektu účastnilo, počty studentů, finanční rozvahu. Nově bude JAMU podávat projekt 
na vznik výzkumného centra, otázkou k řešení je, zda vznikne 1 centrum výzkumu nebo 2 
centra (1 centrum pro každou fakultu). Dále obě fakulty podají projekt na Inovaci studijního 
programu – inovace stávajícího SP. Dalším projektem bude Inovace SP v oblasti audiovize a 
multimédií (rektorát navrhuje podat v této oblasti jeden společný projekt za obě fakulty - je 
třeba vést jednání s HF JAMU). DIFA podá samostatně projekt na inovaci SP ateliéru VDN. 
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Do 20. 12. 2007 je nutné všechny návrhy upřesnit a doplnit finanční rozvahu. Dne 15. 1. 2008 
proběhne další pracovní schůzka na rektorátu JAMU. 

 
zapsala: MgA. L. Abou     verifikoval: MgA. O. Vodička 

 


